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                                                                                                    Krobia, dnia 6 listopada 2009 r. 

 

 
 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XLII/2009 
  
                  z   XLII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  29 października 2009 r. w sali ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.00 

                    godzina zakończenia :   19.15 

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15. 

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza.  

                    3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.   

                    4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI  sesji.   

      4.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      8.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :    

 a) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”,  

 b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia - Tereny 

Sportowe i Rekreacyjne, 

 c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Kuczyna 1, 

 d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                         

Ścieżka Rowerowa Krobia – Pudliszki, 

 e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Farma Wiatrowa 

Krobia Południe, 

 f) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego  Gminy Krobia, 

 g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej                          

w Domachowie, 

 h) wyrażenia zgody na zamianę  nieruchomości niezabudowanych, położonych                   

w Domachowie, 

 i) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Kuczynie, 

 j) zmiany uchwały Nr XXXVII/301/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 

2009 r. w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej  dla uczniów, 

 k) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

l) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,  
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ł) zmiany Uchwały Nr XXXV/295/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 

2009 r. w sprawie emisji obligacji Gminy Krobi oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu,  

m) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok, 

n) zmiany Uchwały Nr XXXII/274/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca                    

2009 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

na finansowanie inwestycji pn. "Termomodernizacja budynku Zespołu Szkoły 

Podstawowej  i Gimnazjum w Krobi”, 

o) upoważnienia Burmistrza Krobi do zaciągnięcia zobowiązania  w zakresie dowozu 

uczniów do szkół, na lata 2010, 2011 i 2012, 

p) przyznania Parafii Rzymskokatolickiej w Domachowie dotacji na prace 

restauratorskie w zabytkowym Kościele pw.Św. Michała Archanioła w Domachowie. 

 

 9.  Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

zastępcę burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 

burmistrza.   

            10.   Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia za I półrocze 2009 r.           

      11.   Wolne głosy i wnioski. 

  12.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

 13.   Zakończenie.         
                 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu, sołtysów, dyrektorów              

i kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli organizacji i stowarzyszeń oraz 

pozostałych zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 

14 radnych, nieobecny: R. Danek, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania obrad                  

i uchwał.   

      

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.   

Przewodniczący Rady: wnoszę o uzupełnienie porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektów 

uchwał:                                        

- w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXXII/274/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2009 r. 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na finansowanie inwestycji pn. "Termomodernizacja 

budynku Zespołu Szkoły Podstawowej  i Gimnazjum w Krobi”,                         

- w sprawie upoważnienia Burmistrza Krobi do zaciągnięcia zobowiązania  w zakresie dowozu 

uczniów do szkół, na lata 2010, 2011 i 2012, 

- w sprawie przyznania Parafii Rzymskokatolickiej w Domachowie dotacji na prace restauratorskie 

w zabytkowym Kościele pw. Św. Michała Archanioła w Domachowie,   jako pkt 8 n-p                          

oraz wycofanie z porządku obrad uchwały pkt 8b w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  Krobia Miasto III. 

      Głosowanie wniosku o uzupełnienie porządku sesji o pkt 8 n-p i wycofanie z porządku obrad 

uchwały pkt 8b a,  przyjęto jednomyślnie,   głosowało 14 radnych. 

      Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

      Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.  
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      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XLI sesji.         
Protokół  przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

      Burmistrz :  interpelację radnego M. Dudy dot. wyrażenia zgody na założenie progów zwalniających 

przy ul. Ogród Ludowy przekazano do Komisji Bezpieczeństwa. 
       
      Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

      P. Marcinkowski : sołtys wsi Grabianowo zwrócił uwagę, iż w związku z obfitymi opadami deszczu 

potrzeba jest ścięcia pobocza drogi na odcinku od Grabianowa do Dworca PKP.  

      L. Bem : 1. Sprawa budowanej obwodnicy, kiedy inwestycja zostanie zakończona w związku                      

z licznymi zapytaniami mieszkańców oraz właściciela firmy działającej przy tym terenie, który ma 

utrudniony dojazd. 

      2. Sprawa budowy kanalizacji deszczowej na ul. Miejsko Góreckiej, iż w roku przyszłym inwestycja 

ta zostanie zapisana w projekcie budżetu Powiatu. Wg informacji zadanie to nie zostanie ujęte                  

w projekcie wydatków Powiatu i zadanie to należy lobbować, jest problem z odprowadzeniem 

wody.    

      K. Perdon : chciałbym uzyskać odpowiedź na jakiem etapie jest sprawa, którą zgłaszałem kilka sesji 

wcześnie dot. założenia progów zwalniających na osiedlu w Pudliszkach, a skierowana została do 

Komisji Bezpieczeństwa.  

      A. Miałkowski : pół roku temu wywołaliśmy temat dot. zagospodarowania terenu starej Gazowni. 

Wiem, że jakieś działania zostały podjęte i proszę o informację co dalej i czy temat w ogóle jest 

kontrolowany.  

      Z. Polowczyk: 1. W imieniu mieszkańców Heimatu zwracam się z zapytaniem, kto odpowiada za 

skandal inwestycyjnym na tym osiedlu.  To, co tam zostało zrobione, to po prostu przechodzi 

ludzkie pojęcie. Mieszkańcy na mniej więcej kilka miesięcy zostali pozbawieni dojazdu do posesji, 

zostali pozbawieni możliwości chodzenia tzw. „suchą stopą” i zagrożone jest ich bezpieczeństwo. 

Dojazd karetki pogotowia czy straży pożarnej do posesji jest niemożliwy.  To jest nie tylko związane 

z tym, że ktoś rozpoczynając przetarg prawdopodobnie nie dopilnował tzw. „etapowości robót”, ale 

to również jest spowodowane faktem, że na bieżąco mieszkańcy interweniują odnoście sposobu 

wykonywania samych prac. Jak można dopuścić do tego, że spad wody z chodnika jest w kierunku 

posesji mieszkańców. Jeśli to wszystko zamarznie, to my w Krobi bez włożenia złotówki, będziemy 

mieli tor saneczkowy. Ludzie będą tam jeździć, jak na lodowisku. Zęby będą wylatywały, ręce będą 

połamanie i nogi też. Jakie podjęto działania aby ta inwestycja została zakończona w terminie, bo 

śmiem twierdzić, a monitoruję inwestycję bez przerwy, że firma nie jest w stanie skończyć tego do 

końca listopada. Część środków jest z Narodowego Programu Przebudowy dróg Lokalnych i jeśli 

nie zostanie inwestycja zakończona w terminie, to boję się, że te kilkaset tysięcy trzeba będzie 

wydatkować z naszego budżetu.  

      2. Zwracam się ponownie w imieniu mieszkańców ul. Żeromskiego w Krobi o postawienie znaku 

informującego o nazwie ulicy.   
 

Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

2.10. - udział z grupą radnych w szkoleniu dot. ochrony danych osobowych i  informacji publicznej. 

9.10. - razem z grupą radnych na skutek ustnej skargi mieszkańców osiedla tzw. Heimat brałem 

udział w interwencji na placu budowy, dokonano oceny  stopnia zaawansowania prac.  

10.10. - udział w otwarciu placu zabaw w Pudliszkach – grupa nieformalna „Razem dla Pudliszek”. 

           - udział w święcie latawca organizowanym przez ZSPiG w Pudliszkach. 

13.10. - udział w uroczystym apelu z okazji Dnia Edukacji Narodowej w ZSPiG w Krobi. 

14.10. - udział w spotkaniu z okazji Dnia Edukacji Narodowej organizowanym przez Burmistrza 

Krobi oraz udział w posiedzeniu Rady Sportu. 
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16.10. udział w spotkaniu podsumowującym partnerski projekt między młodzieżą z Kijowa                          

a uczniami ZSOiZ w Krobi. 

19.10. – udział w posiedzeniu komisji Budżetu. 

21.10. – organizacja i udział w uroczystościach 70-rocznicy rozstrzelania mieszkańców Krobi oraz 

spotkanie z rodzinami osób rozstrzelanych. 

26.10. – udział w posiedzeniu komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych. 

27.10. – posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej. 

29.10. – udział w posiedzeniu komisji Budżetu. 
 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

Salę obrad opuścił  radny J. Bujakiewicz.  

a) nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia”. 

Przewodniczący Rady przedstawił wniosek radnego Zdzisława Nowackiego o odznaczenie                       

p. Czesława Śniegockiego,  sołtysa wsi Ziemlin oraz wniosek radnego Mariana Szpruka                              

o odznaczenie p. Stanisławę Paszkowiak sołtysa wsi Chwałkowo, p. Stanisława Fechnera sołtysa wsi 

Karzec oraz p. Stanisława Łapawę, sołtysa wsi Sułkowice.  

Głosowanie za poszczególnymi kandydaturami :  

-  Czesław Śniegocki - 12 głosów za, 1 wstrzymujący (Ł. Kubiak), głosowało 13 radnych, 

-  Stanisława Paszkowiak - przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych, 

 - Stanisław Fechner - przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych, 

-  Stanisław Łapawa -  przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XLII/341/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

nadania odznaczenia „Zasłużony dla Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  

Na salę obrad przybył radny J. Bujakiewicz.  
 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia - Tereny 

Sportowe  i Rekreacyjne. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

Uchwałę Nr XLII/342/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia - Tereny Sportowe               

i Rekreacyjne; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
 

c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Kuczyna 1.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

Na salę obrad przybył radny R. Danek.  

Uchwałę Nr XLII/343/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Kuczyna 1; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Ścieżka Rowerowa 

Krobia   – Pudliszki.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

Uchwałę Nr XLII/344/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Ścieżka Rowerowa Krobia            

– Pudliszki; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Farma Wiatrowa Krobia 

Południe.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  
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Ł. Kubiak : czy termin realizacji w roku 2011 jest realny? 

Przedstawiciel firmy realizującej : tak, termin ten jest terminem realnym, jeśli w roku przyszłym 

uzyskamy wszystkie  pozwolenia.  

E. Dopierała : czy strategia, ocena oddziaływania na środowiska jest dostępna w Urzędzie?  

A. Olejnik : tak, jest dostępna.  

Uchwałę Nr XLII/345/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Farma Wiatrowa Krobia 

Południe; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

f) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  

Gminy Krobia.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

Uchwałę Nr XLII/346/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  Gminy 

Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    

 

g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Domachowie.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

Uchwałę Nr XLII/347/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie  

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Domachowie; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

h) wyrażenia zgody na zamianę  nieruchomości niezabudowanych, położonych w Domachowie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

Uchwałę Nr XLII/348/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę  nieruchomości niezabudowanych, położonych w Domachowie; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

i) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Kuczynie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP. 

Uchwałę Nr XLII/349/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie  

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Kuczynie; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

j) zmiany uchwały Nr XXXVII/301/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r.                 

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej  dla uczniów. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XLII/350/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXVII/301/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 czerwca 2009 r.                   

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej  dla uczniów; przyjęto jednomyślnie, głosowało 

15 radnych.    

Przerwa. 

k) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych : komisja rozpatrywała projekt uchwały na 

posiedzeniu w dniu 26.10.br i zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XLII/351/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; przyjęto jednomyślnie, głosowało                  

15 radnych.    
 

l) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych : komisja rozpatrywała projekt uchwały na 

posiedzeniu w dniu 26.10.br i zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XLII/352/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 15 radnych.   
 

ł) zmiany Uchwały Nr XXXV/295/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r.                  

w sprawie emisji obligacji Gminy Krobi oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 29.10.br i wydała 

pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Uchwałę Nr XLII/353/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXXV/295/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 1 czerwca 2009 r. w sprawie 

emisji obligacji Gminy Krobi oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; przyjęto jednomyślnie; 

głosowało 15 radnych.    
 

m) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy. Przedstawił także autopoprawkę               

od projektu uchwały, stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja w dniu 19.10 analizowała projekt uchwały                    

i w dniu dzisiejszym autopoprawkę do projektu uchwały. Przedstawione zmiany budżetu                            

i autopoprawkę komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Burmistrz : kwota na zasiłki celowe dot. pomocy po nawałnicy 23 lipca. Bezpośrednio po nawałnicy 

podjęliśmy działania w zakresie doraźnej pomocy poszkodowanym mieszkańcom naszej Gminy. 

Zgodnie z decyzją Rady o przeznaczeniu pomocy osobom poszkodowanym zakończono 

przyznawane tej pomocy. Obecnie nastąpi weryfikacja wniosków, które zostały wcześniej złożone w 

OPS,   w sposób adekwatny do poniesionych szkód.  

Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

Uchwałę Nr XLII/354/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie zmian 

budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok; przyjęto jednomyślnie; głosowało                    

15 radnych.  
 

n) zmiany Uchwały Nr XXXII/274/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2009 r.                  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na finansowanie inwestycji                      

pn. "Termomodernizacja budynku Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Krobi”. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy. Przedstawił także autopoprawkę               

od projektu uchwały, stanowiącą załącznik nr  3 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja w dniu dzisiejszym zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały i autopoprawkę.  

Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

Uchwałę Nr XLII/355/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXXII/274/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2009 r. w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na finansowanie inwestycji pn. "Termomodernizacja budynku 

Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Krobi”; przyjęto jednomyślnie, głosowało                  

15 radnych.    
 

o) upoważnienia Burmistrza Krobi do zaciągnięcia zobowiązania  w zakresie dowozu uczniów 

do szkół, na lata 2010, 2011 i 2012. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja w dniu dzisiejszym zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. Zgłoszono wątpliwości co do sposobu przeprowadzenia tego przetargu.   
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Uchwałę Nr XLII/356/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Krobi do zaciągnięcia zobowiązania  w zakresie dowozu uczniów do 

szkół, na lata 2010, 2011 i 2012; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

p) przyznania Parafii Rzymskokatolickiej w Domachowie dotacji na prace restauratorskie                 

w zabytkowym Kościele pw. Św. Michała Archanioła w Domachowie.                      

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja w dniu dzisiejszym zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Uchwałę Nr XLII/357/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2009 r. w sprawie 

przyznania Parafii Rzymskokatolickiej w Domachowie dotacji na prace restauratorskie                           

w zabytkowym Kościele pw. Św. Michała Archanioła w Domachowie; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 15 radnych.   
 

Ad. 9 Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępcę 

burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza.   

Przewodniczący Rady przedstawił informacje Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gostyniu oraz 

Wojewody Wielkopolskiego stanowiące załączniki nr 4-6 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 10 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia za I półrocze 2009 r.         
Informację przedstawił Skarbnik Gminy.   
 

Ad. 11 Wolne głosy i wnioski.   
M. Szpurka : mieszkańcy zgłaszają potrzebę obniżenia krawężnika przy kościele w Chwałkowie. 

R. Danek : jak informowani są mieszkańcy o wyłączeniach prądu w inny sposób niż poprzez media? 

Jak informowane są osoby, które z tych mediów nie korzystają. Można poprzez sołtysów 

powiadamiać mieszkańców o takich sytuacjach.  

W. Krzyżyński, mieszkaniec Krobi : zaproponował aby pomalowane zostały linie ciągłe na 

odcinkach ulic biegnących od Rynku w Krobi w celu zwiększenia bezpieczeństwa.   Zwrócił uwagę, 

że mieszkańcy nie znają policjantów funkcjonujących na terenie Gminy.  
  
Ad. 12  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Burmistrz : sprawa ścinki pobocza drogi Grabianowo do dworca zostanie rozpatrzona. Uszkodzenia 

nawierzchni spowodowane są zwiększonym ruchem pojazdów w związku z realizacją kanalizacji na 

ul. Miejsko Góreckiej. 

Sprawa budowy obwodnicy Krobi,  zgodnie z harmonogramem i planami WZDW termin realizacji 

określony został na I połowę roku 2010. Określono dwie koncepcje budowy, zwiększonym tempem 

prac. Wykonanie głównej nawierzchni, z pominięciem odcinków bocznych zrealizowane ma być 

jeszcze w tym roku i odbiór nastąpiłby w grudniu. Uwarunkowane to jest z obiorem przez Nadzór 

Budowlany i oznakowaniem drogi.  Wg drugiego rozwiązania WZDW planuje zakończenie wiosną 

przyszłego roku, lecz w tej materii decyduje inwestor. W trakcie rozmów dot. zakończenia budowy 

wskazywano na  oba te terminy . 

Kwestia dot. kanalizacji deszczowej na ul. Miejsko-Góreckiej, to od momentu zaplanowania 

projektu i jego realizacji trwają rozmowy z Powiatem na ten temat. Na dzień dzisiejszy kanalizacja 

sanitarna zakończona miała być wykonaniem asfaltu na tej drodze. Trwają uzgodnienia z Powiatem 

w tej materii. Nie ma racjonalności w działaniu, że przy obecnym stanie kanalizacji deszczowej 

wykonywać dywanik asfaltowy na całej szerokości, zgodnie z wytycznymi zarządcy drogi. 

Wpłynęło pismo ze strony Powiatu z prośbą o wstrzymanie tego przedsięwzięcia deklarując również 

wykonanie kanalizacji deszczowej. Mam nadzieję, że rozmowy z Powiatem zakończa się skutecznie.  

Nie wpłynęła jeszcze opinia Komisji Bezpieczeństwa nt. zamontowania progów zwalniających na 

osiedlu w Pudliszkach. 
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Od roku 2007 podjęto starania o przejęcie budynku Gazowni.  Z dokumentów wynika, że w latach 

poprzednich również takie próby podejmowano przez Gminę. W roku 2008 i 2009 Gazownia 

zlikwidowała wszystkie urządzenia w obiekcie starej Gazowni. Wykonana została wycena 

nieruchomości w celu zbycia obiektu. Sprawa znajduje się w Warszawie i w związku rozbudowania 

firm zarządzających kwestia uzgodnień jest skomplikowana.  Z naszej strony podejmowane są 

działania aby zbycie nastąpiło w formie nieodpłatnej. Mam nadzieję, że w najbliższym czasie 

kwestia ta zostanie wyjaśniona. 

Pan przewodniczący  w sposób barwny, używając sformułowań retorycznych, z dużą dozą emocji 

przedstawił swoją interpelację dot. realizacji inwestycji na Heimacie. Postaram się odnieść tylko do 

kwestii merytorycznych. Prowadzimy stały nadzór nad tą inwestycją, jesteśmy w stałym kontakcie            

z wykonawcą, także z mieszkańcami. Pracownicy Urzędu, szczególnie Naczelnik A. Olejnik, kiedy 

występują sprawy problemowe, to rozwiązywane są one na bieżąco. Ja również wielokrotnie 

rozmawiałem z mieszkańcami Heimatu, rzeczywiście są utrudnienia inwestycji. W rozmowach ze 

mną, mieszkańcy wskazują na te utrudnienia, a jednocześnie mają świadomość, że działania 

podejmowane są w celu poprawy warunków życia na osiedlu. Mam nadzieję, że kwestia 

świadomości tego, że jest to okres przejściowy, jest powszechna.  Utrudnienia są spowodowane 

sposobem realizacji zadania przez wykonawcę, ale również wynikają z uwarunkowań technicznych                

i projektowych, uwarunkowań związanych z   położeniem dróg oraz ukształtowania terenu.  

Odnośnie oznakowania ulicy Żeromskiego, to tablica jest zamówiona.  

Sprawa obniżenia krawężnika przy kościele w Chwałkowie zastanie rozważona. 

Informacje o wyłączeniach prądu, również dot. zagrożeń możemy przekazywać również poprzez 

sołtysów. 

Odnoście poruszonej sprawy oznaczenia linią ciągłą ulic biegnących od Rynku, to przekazana 

zostanie zarządcy drogi. 

W kwestii funkcjonowania Policji, to spotkam się z komendantem Posterunku. 

W. Krzyżyński zwrócił także uwagę na możliwość zagospodarowania obszaru przy p. Hałasie na 

tereny zielone. 

Burmistrz : rozważano możliwość przeznaczenia tego terenu. W planach inwestycyjnych odcinek 

nie jest przewidziany na taki teren, lecz przyczyniłoby się to do poprawy estetyki. 

Przewodniczący Rady : nie jestem zadowolony z udzielonej odpowiedzi na moją interpelację. 

Właściwie nie odpowiedział pan na żadne moje pytanie. To nie są interpelacje wyssane z palce. 

Poprosiłem kolegów, aby pojechali za mną na Heimat, bo jeden z wyborców, po wizytacji urzędnika 

nie był usatysfakcjonowany odpowiedzią i poprosił mnie o interwencję. Miałem do tego pełne 

prawo, bo jestem wybrany przez obywateli tej Gminy.  

Burmistrz : będą kontynuować, skoro nie czuje się pan usatysfakcjonowany z udzielonej 

odpowiedzi. Nadzór nad inwestycją prowadzony jest przez inwestora, czyli przez Gminę, na 

bieżąco. Powołano inspektora nadzoru, osobę bezpośrednio kontrolującą przebieg prac. Również 

zaangażowani są w to pracownicy Urzędu, ja oraz Naczelnik A. Olejnik.   Wydaje mi się, że 

odpowiedziałem na to pytanie.  

Przewodniczący Rady : chodzi mi o etapowość prac – nie, żeby rozwalać osiedle, jak panowie 

zrobiliście, że ludzie muszą tam poruszać się amfibiami, tylko o to, żeby robić to docinkami. 

Burmistrz : ja panu nie przerywałem, dokończę, a później pan będzie mógł rozwijać wątek.  

Utrudnienia rzeczywiście są, uwarunkowane różnymi okolicznościami, także sposobem 

wykonywania prac, przyjętym przez wykonawcę. Jesteśmy w stałym kontakcie z wykonawca tej 

inwestycji. Odbywają się na bieżąco spotkania na budowie oraz Urzędzie. Cały czas z jego strony są 

deklaracje zachowania terminu wykonania zadania. Zgodnie z harmonogramem na początku 

listopada ma być ułożona kostka. Termin wykonania jest jeszcze przed nami. Nie zostały 

uruchomione jeszcze żadne środki finansowe z przeznaczeniem dla wykonawcy. Przy każdej 

inwestycji, a szczególnie takich trudnych jak ta, istnieje ryzyko niedoszacowania czasu, czy jego 

przekroczenia. Problemy z jakimi się borykamy prowadzą do różnych działań,  występują wszędzie. 

Problemy, czy oczekiwania mieszkańców zgłaszane są w toku prowadzonych innych inwestycji, 
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chociażby przy budowie obwodnicy. Tutaj też występują problemy, też są niezadowoleni 

mieszkańcy. Tak to jest przy realizacji przedsięwzięcia stanowiącego interes publiczny. Zdarzają się 

sytuacje, że interes prywatny jest naruszany, czy nie może być spełniony całkowicie. Staramy się 

znajdować kompromisowe rozwiązania. Nie spowodujemy np. wyniesienia terenu, nieruchomości, 

gdzie prowadzona są prace. Do każdej sprawy należy podejść indywidualnie.    

Przewodniczący Rady : ten temat był już przedmiotem interpelacji radnego M. Dudy i mojej.  

Burmistrz : inwestycja realizowana jest od kilku miesięcy. Te działanie nie wynikają ze zgłoszeń, 

czy interpelacji, czy innych osób, one są efektem tego, co my również widzimy na placu budowy               

i tego co nam zgłaszają mieszkańcy. Problemów jest szereg, nie tylko na tej inwestycji.                        

Bardzo dobrze, że zwraca pan uwagę, że pojawiają się głosy w dyskusji. Wczoraj było spotkanie                  

z mieszkańcami  i akurat w sprawie Heimatu nie było żadnej niezadowolonej osoby.   
 

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam XLII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                   

       Aurelia Sikorska       
 

 


